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Dnia 26 września 2011 roku odbyło się pierwsze zebranie 

klasy 1ae o profilu „obsługa pasażerskiego ruchu 

lotniczego”. 

W zebraniu tym uczestniczyli uczniowie, rodzice, dyrekcja 

szkoły oraz goście specjalni: przedstawiciel Wydziału 

Edukacji Pani Ewa Szczęch, Prezes Portu Lotniczego 

„Copernicus” Pan Dariusz Kuś oraz Specjalista ds. Kadr   

Pan Jarosław Polański. 

Celem tego spotkania było ustalenie zasad współpracy 

pomiędzy szkołą, a Portem Lotniczym „Copernicus”. Między 

innymi został ustalony harmonogram wycieczek, na których 

młodzież zapozna się z organizacją pracy na lotnisku. 

      Karolina Jakubiak 

  

Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 



Spotkanie „klasy lotniczej” z przedstawicielami  

portu lotniczego 


